
BESTYRELSESMØDE: NR. 2 2024, OK GORM 

TID:  TORSDAG DEN 2. MAJ 2024 KL. 19.00. 

(flyttet til 13. maj 2024 kl. 19.00).  

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD 

 

DELTAGERE: OLE, TOKE, STIG, BENTE & PERNILLE 

REFERENT: PERNILLE 

AFBUD:  

FORPLEJNING: PERNILLE  

 

DAGSORDEN 
 

REFERAT 
 

1. Nyt fra formanden  
 
- Godkendelse referat sidste møde (opfølgning). 
- GF Sportens Venner  
- Uddannelsesplatformen (webinarer) maj/juni 
- Noname bestillingsrunde 
- Evt. arrangement Golfklubben (gave) 
- Arrangement for Naviair 18. juni 
 

Referat sidste møde godkendt.  
Er der styr på børneattester? Toke går videre 
med det.  
 
GF Sportens Venner: Der var ikke noget 
ekstraordinært – PE deltog. 
 
Webinarer maj/juni:  
6. juni: ”de store fortællinger i dansk 
orientering” – kommunikation i dansk 
orientering (sociale medier mm.).  
17. 6: ”den gode div. Match” 
Bente opfordre til deltagelse.  
 
Noname: bestillingsrunde er i gang, deadline 
22. maj.  
 
Golfklubben arrangement: Hvordan gør vi?  
August? Onsdag… børn? PB undersøger.  
 
Naviair 18. juni: PE + PB står for det. Vi får 
5.000 kr. for at arrangere det. (Gyttegård). 
Tilmelding 1. juni. Ca. 15-20 deltagere. Der 
kan med fordel laves 2 aktiviteter – alm. Bane 
samt pointløb.  
 

 2. Nyt fra de forskellige områder 
(GERNE SKRIFTLIGT) 
 
   - Kasserer v/Ole 

Arrangement og klubliv: 
Bestyrelsen skal tage stilling til, om DM Sprint 
næste år, skal være et Wold Ranking Event? 
Det er op til klubben, om vi tilbyder dette. 
Det giver mulighed for udenlandske løbere. 



   - Arrangementer og klubliv v/Bente  
   - Faciliteter v/Stig 
   - Træning v/Toke  
   
 - Nyt fra: 
          Klubhusudvalg 
          Skiudvalg 
          Jelling Musikfestival 
          Hærvejsløbet 
       

Afgiften til IOF samt DOF kan dækkes af 
startafgiften.  
Der kobles en IOF adviser på stævnet. 
Fungerer både som stævne- og banekontrol.  
Ellers er stævne som normalt.   
Bestyrelsen vælger, at det IKKE skal være et  
World Ranking Event stævne (hvis vi selv kan 
bestemme. PB undersøger med DOF).  
 
Træning:  
Find Vej dag 2024. -vi havde en super dag 
med 26 nye mennesker, der stiftede kendskab 
med findvej og OK Gorm.  
Der var lavet 6 baner på faste poster og en 
GO4O bane på græsset. Efterfølgende er der 
sendt mails og invitation om at deltage i de 3 
kommende klubtræninger gratis. Indtil nu er 
der kommet en ny familie, håber at de holder 
ved. OK Gorms børnefamilier var inviteret til 
at hjælpe på dagen og så kunne ungerne 
hygge sig med GO4O, hvilket de i gen grad 
også gjorde.  
 
Træning - Banelægning til Gorms 3-dages er 
så småt i gang, men har lige opdaget at 
Toke+ familie ikke kan komme, så vi skal lige 
finde ud af noget i forhold til postudsætning + 
indsamling.  
 
Rekruttering - Henvendelse fra 
Bredagerskolen om Orienteringsløb for 8 
klasse. Er lige ved at undersøge om vi kan få 
det afviklet torsdag i uge 22. evt. samme med 
Steen Holmegaard. 
 
Samtidig overvejer vi om vi skal lave et 
lignende arrangement Svarende til ”find vej 
dagen”, da der var god tilslutning. Alternativt 
kan det kobles sammen som socialt 
arrangement for klubbens yngste børn. 
 
Hærvejsløbet: (Henrik) 
(PB kontakt til bestyrelsen).  
Ny Gravelrute. 
Røde løber: Senior Idræt. 



Henrik opretter Gorm Events til 
hjælpertilmelding. 
 
Klubhus: intet nyt siden sidst  
 
Ski: Ole: Intet nyt.  
 
Musikfestival: Styr på scene (Stig) og 
oprydning (Grethe).  
 
Faciliteter: 
Kort og Skovudvalg: 
Der er ikke afholdt møde i udvalget, da en del 
af udvalget har været under flytning samt 
travlhed med rekognoscering og rentegning 
af kort. 
Træningsområdet i Jelling skov er opdateret. 
Jelling sprint er opdateret til JFM Sprint. 
Der er nytegnet et spændende kort til Skole 
OL finale i Billund. 
 
Skole OL: 
2 gode arrangementer i hhv. Gyttegård og 
Gadbjerg er gennemført med stor succes. 
Skole OL finale i juni er på plan. 
Skole OL finale i Billund i år er sidste år før 
arrangementet flyttes til København. 
I 2025 arbejder DOF på at flytte 
orienteringsarrangementet til Vejle, så det 
kan forløbe sammen med atletik. 
Derfor forventes kun Skole OL arrangement i 
Gyttegård (Billund kommune) i 2025. 
 

3. Status arrangementer 2024 
 
- (JFM Sprint) på lørdag v/Bente 
- Jellingløbet v/Bente 
- Gorm 3-dages v/Bente 
- Musikfestival v/Pernille 
- Skole-OL finale v/Toke og/eller Stig 
- Hærvejsløbet v/Pernille 
- Åbent-løb Gorm arrangerer 29/9 v/Bente 
- Klubtur uge 42 Gøteborg v/Bente (+Pernille) 
 

JFM Sprint – evaluering må komme fra Ole. 
Jellingløbet - forløber planmæssigt. Der er 
gang i tilmeldingerne. Styregruppen har travlt 
med at købe nye skilte.  
Gorm 3-dages. Indbydelse er sendt ud og der 
er tilmelding på Gorm Event. Vi må alle prøve 
på at få nogle af de “nyere” medlemmer med 
på turen. 
Løb i Gyttegård: Annett og Jacob er 
stævneledere og øver sig til DM Sprint. Hvad 
er vores holdning til intern/eksterne 
kontrollanter til dette løb? 



Generelt bestræber vi os i Gorm på at finde 
kontrollanter fra andre klubber.  
Klubtur i uge 42: intet nyt. 
Claus’s kontakt kan ikke hjælpe alligevel. 
Claus går videre med ny kontakt. PB og Bente 
følger op på det.  
 

4. Eventuelt 
 
- Næste bestyrelsesmøde 
  

 
Næste bestyrelsesmøde flyttes til tirsdag den 
18. juni efter træning. Et kort møde.  
 
PB: kommunikation SL-formand/valg af 
kontrollanter mm.  
Førhen besluttede vi det meste i bestyrelsen. 
Nu er det uddelegeret til fx 
arrangementsudvalget. Derfor vigtigt, at 
formanden er cc på kommunikation vedr. 
stævner. Formanden sidder med ved 
klubledermøder/andre møder i kreds- og 
DOF-regi og kender til beslutninger og interne 
regler i Sydkredsen/DOF.  
 
PB: ”regler” for Gorm deltagelse i Gorm-løb. 
Ingen voksne løber. OK med ungdom samt 
elite. Lav en politik og offentliggør den på 
hjemmesiden samt nyhedsmail inden løb.  
 
PB: Kontingent æresmedlemmer. 
Æresmedlemmer skal ikke betale kontingent. 
Dettes rettes med tilbagevirkende kraft – Ole 
tager kontakt til Bent.  
 
PB: Ungefællesskaber  
Toke går videre med dette.  
 
PB: Mail fra Bredagerskolen 
Toke har gang i dette.  
 
Sag Vejle Kommune: KK, PB og Bent tager 
møde med Vejle kommune, når KK er hjemme 
igen.  
3 områder vi skal have styr på: 
1) Thomas Frank og hans håndtering af sagen 
2) Lokaletilskud 
3) Åbent madpakkerum 



 
Ny kontakt Vejle Kommune: Indtil videre tager 
Ole/PB sig af kommunikation med 
kommunen.  
 

 


